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Szakköri Találkozó 2022 

Az idei tanévben is megrendeztük a Szakköri Találkozót IX. alkalommal. Az eseményről képet 

kaphatunk a gyerekek véleményéből:   

„Nekem nagyon tetszett! A legjobb rész az az volt, amikor fogadalmat tettünk. Vegyes érzelmek 

keringtek bennem, mert egyrészt nagyon jól éreztem magamat, másrészt, pedig eszembe jutott, 

hogy Pirike néni már jövőre 6. osztályban nem lesz velünk! „ Temesváry Zsófi 

„Én is nagyon jól éreztem magam jók voltak azok a matek feladatok, amiket játszottunk az egész 

összesen nagyon jó volt.” Emma 

„Nagyon jó volt a találkozó Jó volt a hangulat és nagyon csapat erősítő volt ez a kis találkozó 

remélem lesz még több.”  Izsák 

„Nekem nagyon tetszett ez a találkozó és legjobban a feladatok tetszettek. PIRIKE NÉNI A 

LEGJOBB TANÁR!!!!!!!!!!” Peti 

„Nagyon jó élmény volt. Jók voltak a feledatok.” ” Máté 

„Nagyon jól éreztem magam. Jó volt a “kincskeresés” és a fogadalom tétel is!„ Bia 

„Nekem a legeslegjobban a feladatok tetszettek, nem azért mert könnyűek voltak . Izgalmas 

volt, hogy csapatokban kellett dolgozni.” Maja 

„Nekem miden nagyon-nagyon tetszett, de legjobban a kincskeresős volt, ami nagyon tetszett. 

Nagyon izgalmas és vicces volt és jó kis elfoglaltság az utolsó napra együtt!  Dia 

„Nagyon jól éreztem magamat a legjobban, az eskümondás tetszett, de nagyon tetszettek a 

feladatok is.” Tomi 

„Nagyon jó volt.” Zoli   

„  A matekos találkozó nagyon jó volt. Jó volt a társaság.” Simon       

„Jó volt, mert elbúcsúztunk Pirike nénitől, és összegyűltek a régi matekosok, akikkel 

beszélgettünk valamennyit.” Patrik 

„Jól éreztük magunkat, és jó volt látni, hogy mennyi tanítványa volt Pirike néninek. Nagyon jó 

ötlet Pirike nénitől ez a találkozó.” Ábel 

„Nekem nagyon tetszett ez a találkozó, és mivel tegnap fellépés volt, ahol több volt emelt 

matekos is volt, ezért végig az volt a téma, hogy milyen jó volt a találkozó.” Viki 



„Nekem az 5.-esek avatása tetszett a legjobban és élmény volt látni mennyi okos tanítványa volt 

Pirike néninek.” Kevin 

„Nekem nagyon tetszett, mint mindig. Most annyival jobb volt, hogy azok is ott voltak, akik már 

elballagtak.” Hédi 

„Nekem is nagyon tetszett, élveztem! Nagyon jó volt az, hogy olyan emberekkel is 

találkozhattunk, akiket eddig nem ismertünk.” Laura 

„Nekem is nagyon tetszett minden! Jó volt az is, hogy régi tanulók is visszajöttek.” Milán 

„Nekem nagyon tettszett az egész főleg az hogy olyan emberek is voltak akik a múltban 

matekosok voltak és hogy beszámoltak arról hogy most merre tartanak tanulás ügyileg.” 

Bence 

 

„Nekem meglepő volt, hogy Pirike néni volt tanítványai közül nagyon sokan a "műszaki téren" 

helyezkednek el. Nem gondoltam volna ezt. De ebből azt tudom levonni, hogy nagyon okosak 

és szerették a matematikát.” Boti 

 

„Én nagyon élveztem, jó volt látni, hogy mennyien jöttek el és hányan szeretik a matematikát. 

Szerintem nagyon jó volt a hangulat, nekem tetszett a szakköri találkozó.” Lili 

 

„Nagyon jó volt. Jó volt látni mennyi tanítványa volt Pirike néninek, és még vannak, akik nem 

jöttek el. Jó volt a hangulat. Bárcsak jövőre is lenne ilyen találkozó!” Ildikó 

 

„Nagyon jó volt, jól éreztem magam, nagyon jó hogy beszélgethettünk Pirike néni régebbi 

tanítványaival. ” Petra 

 

 

„Nekem nagyon jó élmény volt, hogy ilyen sokan eljöttek idén. És az külön jó érzés volt, hogy 

magamon is éreztem mennyit haladtam a legutóbbi találkozó óta és a többiekkel is mennyi 

minden történt. Nagyon nosztalgikus volt találkozni Tanárnővel, és hangulatos volt, hogy ilyen 

ünnepélyesen volt megszervezve.” Dürgő Virág egyetemista 

 

Derecskei Bocskais Matekosok csapat tagja lettem 

 

A tanév utolsó napjának délutánján a matematikát kedvelő jelenlegi és volt diákok gyűltek 

össze a 4-es tanteremben. Fogarasiné Tamási Piroska kolléganőm több mint tíz évvel ezelőtt 

megalakította a Derecskei Bocskais Matekosok társaságát. Van saját logójuk, pólójuk, de még 

saját pénznemük is, a follár. A nap fénypontja az ötödikesek avatása volt. A legkisebbeknek 

csapatban kellett feladatokat megkeresni és megoldani az udvaron, s csak az értékelés után 

lehettek tagjai a DBM csapatnak. Amíg ők versenyeztek, addig a régebben idejárt diákok 

meséltek arról, hogy hova járnak, mit tanulnak. Nekem is öröm volt őket hallgatni, hiszen 

közülük sokakat tanítottam kémiából. 

Pirike a tanév végén nyugdíjba megy. A matematika tagozaton végzett munkáját én és Bakó 

István vesszük át. Nekünk is ki kellett állni a próbát! A hetedikesek által összeállított feladatok 

sikeres megoldása után lettünk a DBM csapat tagjai.  

A délutánt kötetlen beszélgetés zárta. Jó volt látni, hogy milyen sokan szeretik a matematikát, 

örömmel emlékeznek vissza az itt töltött évekre, Pirike óráira, s hogy az itt megszerzett tudást 

milyen jól hasznosították.                                                                     Katonáné Molnár Mária

        



 

A fotókat Kovács Péter kilencedik osztályos tanuló készítette: 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


